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Załącznik Nr 3 do zarządzenia Nr 96 /2019 

Wójta Gminy Pruszcz Gdański z dnia 18 lipca 
2019 r. 

z Zebra nia Wiejskiego soł e ctwa Radu nica, k tóre odb yło się w dniu 06.09.2022 r. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Zebrania Wiejskiego oraz stwierdzenie quorum. 

2. Wyznaczenie osoby do protokołowania i przewodniczącego zebrania. 

3. Omówienie propozycji wniosków o przyznanie środków z funduszu sołeckiego na rok 2023. 

4. Przeprowadzenie głosowania nad poszczególnymi wnioskami dotyczącymi przyznania środków z funduszu 
sołeckiego, podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wniosku o przyznanie środków z funduszu sołeckiego na 
rok 2023. 

5. Inne sprawy. 

6. Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad został zatwierdzony ilością głosów: ,.za" - 15, ,.przeciw" - O, ,.wstrzymujących się" - O. 

Stres zcze nie przebiegu obrad i dysk usji: 

AD 1. 

Zebranie Wiejskie rozpoczęło się o godz. 18:00. W zebraniu zgodnie z listą obecności uczestniczyło 15-cioro 

mieszkańców sołectwa. W związku z brakiem quorum Zebranie Wiejskie nie jest prawomocne do podejmowania 

uchwał. W związku z tym zarządzono kolejny termin Zebrania po 15 minutach o g. 18:15. Na Zebraniu obecni byli 

zaproszeni przez Sołtysa: Wicewójt Daniel Kulkowski, Radni gminni: Danuta Czerwińska, Andrzej Chmielewski, Jerzy 

Kornacki. 

AD2. 

Zebraniu przewodniczył Sołtys Michał Nowak. Na protokolanta wyznaczono Izabelę Nowak. 

AD3. 

Zebraniu Wiejskiemu przedłożono jeden Wniosek o przyznanie środków z funduszu sołeckiego na rok 2023 

przygotowany przez Sołtysa. Proponowany wniosek został omówiony. 

AD4. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia Wniosku o przyznanie środków z funduszu sołeckiego 2023 : 

1) w głosowaniu udział wzięło 15 mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania, 

2) ,.za" - 14, ,.przeciw'' - 1, ,,wstrzymujących się" - O, 

W wyniku głosowania została podjęta Uchwała nr 1/2022 Zebrania Wiejskiego. 

ADS. 

Sołtys Michał Nowak podziękował wszystkim mieszkańcom zaangażowanym w pomoc uchodźcom z Ukrainy. 

Ważniejsze przedsięwzięcia prowadzone przez Sołtysa i Radę Sołecką: 

• Realizacja projektu grantowego SUPERMOCNI - czytanie dzieciom, warsztaty plastyczne, każdy dostał 

książkę; 

• Udział w akcji WO$P, 

• Zaangażowanie w pomoc uchodźcom, zbiórki, transporty, udzielanie schronienia, 



• Zorganizowanie sprzątania Radunicy z poczęstunkiem, 

• Współorganizacja święcenia pokarmów, 

• Organizacja Dnia Dziecka, 

• Organizacja aktywności w ramach Grand Prix Gminy Pruszcz Gdański, 

• Organizacja akcji porządkowej z sadzeniem roślin, 

• Organizacja akcji z czekoladowym autobusem. 

Inne sprawy sołeckie: 

• Informacja o organizowaniu zbiórki dużych ilości warzyw do transportu do Ukrainy, 

• W tym roku planowane są jeszcze jedne koszenie poboczy i odchwaszczanie chodników; 

• Kwestia dziur w ul. Podmiejskiej zgłoszona została do urzędu, sprawa jest w toku; 

• Monitoring w tunelu czeka na odbudowę. Jest kontakt z PKP w tej sprawie, czekamy na dalszy rozwój 

wydarzeń; 

• Będzie próg zwalniający przy przystanku autobusowym przy krzyżówce z ul. Obr. Westerplatte. Próg 

wybuduje powiat. 

• Powiat nie przewiduje montażu barier na zakończeniu ciągu pieszo rowerowego przy skrzyżowaniu ulic 

Podmiejskiej i Obr. Westerplatte; 

• Fragment ulicy Kasztanowej nie jest własnością gminy w związku z tym nie można wybudować początkowego 

kawałka jezdni od ul. Podmiejskiej. 

• W najbliższą niedzielę w Radunicy przy Krzyżu odbędzie się Msza święta z poświęceniem MB Licheńskiej 

o godzinie 15. Osoby chętne do pomocy przy organizacji proszone są o kontakt z sołtysem. 

• Omówiono kwestię montażu ławki przy tunelu i wymiany śmietnika. 

• Omówiono kwestie dzikiego wysypiska za tunelem. Problem zostanie zgłoszony do PKP. Do rozważenia 

ustawienie fotopułapki. 

• Omówiono problem z odpływem wody opadowej z tunelu. Kwestia zostanie zgłoszona do PKP. 

• Omówiono potrzebę wybudowania przejścia dla pieszych przy przystanku autobusowym przy skrzyżowaniu. 

• Omówiono propozycję zmiany organizacji ruchy w całej Radunicy na skrzyżowania równorzędne celem 

poprawy bezpieczeństwa. 

• Omówiono konieczność odnowienia szachownicy. 

• Zgłoszono potrzebę budowy wiaty na przystanku autobusowym .Pruszcz Gd. - Radunica" przy ul. 

Grunwaldzkiej w Pruszczu Gdańskim. 

Prqtokołowała 

�a,�Ws, 
Izabela Nowak 

Załączniki do protokołu: 

1) lista obecności, 
2) podjęta uchwała. 



Załącznik Nr 5 do Regulaminu 

Uchwala Nr 1/2022 

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Radunica 

z dnia 06.09.2022 r. 

w sprawie uchwalenia wniosku o przyznanie środków z funduszu soleckiego 

Na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 21 lutego 2014 r. o funduszu sołeckim (Dz. U. poz. 301 
z późn. zm.) oraz § 5 ust. 1, 2 Statutu Sołectwa - Zebranie Wiejskie Sołectwa Radunica postanawia co 
następuje: 

§1 

Uchwala się wniosek o przyznanie środków z funduszu sołeckiego, wyodrębnionego w 
budżecie gminy Pruszcz Gdański na rok 2023 na realizację zadań służących poprawie warunków życia 
mieszkańców - stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 

§2 

Wykonanie uchwały powierza się sołtysowi. 

Przewodniczący Zebrania - Sołtys 
Michał�ow7 
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